
Tistrup Antenneforening 
 
Generalforsamling den 9. marts 2017 i Hodde-Tistrup Hallen 

 

Fremmødte:  Bestyrelsen. 

 1 person 

 

Formand Bjarne B. Jensen bød velkommen. 

 

1. Valg af dirigent 

Kurt Dam blev valgt som dirigent. 

 

2. Rettidig indkaldelse  
Han konstaterede at mødet var rettidigt og lovligt varslet i henhold til 

vedtægterne. 

 

3. Formandens beretning for 2016.  
Medlemstal: 

Vi var ved udgang af 2016 i alt 473 medlemmer mod 483 medlemmer ultimo 2015. 

En nedgang på 10 medlemmer. 

Pakke fordelingen var ved udgangen af 2016 følgende: 

112 – (108) har valgt grund pakken  

156 – (162) har valgt mellem pakken. 

205 – (213) har valgt den fulde pakke 

 

Internettet:  

Ved årets begyndelse var der 126 medlemmer tilmeldt Internet og antallet har ligget 

stabilt på dette niveau i hele 2016. 

Kabelafgiften har i 2016 indbragt kr. 16.463 mod kr. 13.496 i 2016, hvilket er lidt 

højere end forventet. Vi forventer, at kabelafgiften vil være på samme niveau i 

2017. 

 

Begivenheder i året 

Vi har også i 2016 fået TV- og Radio signaler fra YouSee. Bestyrelsen vurdering 

er, at vi får et godt og stabilt signal fra YouSee. 

YouSee blev dog ramt af et landsdækkende nedbrud nytårsaften, hvilket 

forårsagede store gener for alle og bestyrelsen fik adskillige henvendelser 

nytårsaften i den anledning. De fleste signaler blev genoprettet nytårsdag. 

I 2016 har vi haft reparationer på ledningsnettet på Hasselvej, på Poppelvej og i 

Storegade. Vi har desuden etableret signal i stander på Degnevænget og har fortsat 

udskiftningen af connectorer for at sikre bedre internetsignal. 

Vi har ikke ud over dette haft nævneværdige udfordringer i 2016. 

 

Fremtiden 

Den 9. februar lukkede YouSee for det analoge radio signal. Dette skete for at give 

plads til flere HD kanaler, men primært fordi YouSee vil opgradere hele deres net 

for at hæve internet hastighederne. 



Bestyrelsen har besluttet, at antenneforeningen selv nedtager FM radio signaler for 

de fleste af kanalerne. Dette vil indtil videre være gældende for 2017. 

Vores aftale med YouSee udløber med udgangen af 2017. I den forbindelse har vi 

startet forhandlinger med YouSee om betingelserne for fortsættelse af aftalen. 

Bestyrelsen undersøger også andre muligheder og forventer, at vi i løbet af første 

halvår vil have en aftale på plads. 

Vi afslutter den planlagte udskiftning af vore gamle connectorer i 2017 og der er 

ikke andre kendte udfordringer i 2017. 

Fra og med januar 2017 vil boligforeningerne ikke længere opkræve kontingentet 

hos deres lejere, hvilket har betydet, at Antenneforeningen selv opkræver hos den 

enkelte lejer og at den enkelte lejer selv skal tilmelde og opsige sit medlemskab. 

Varde og Oksbøl antenneforeninger er i gang med en sammenlægning af 

foreningerne i et nyt selskab med navnet VoresNet. Vi er med på sidelinjen og en 

eventuel deltagelse i dette samarbejde vil være en mulighed, vi måske skal 

overveje. En deltagelse i samarbejdet vil betyde, at vi lukker vores egen 

antenneforening. 

 

Kontingent for 2017 

Pakkepriserne for 2017 er fastsat til: 

Grund pakken koster kr. 1.925,00 – (2016 kr. 1.665,00) Stigning kr. 260,00. 

Mellempakken koster kr. 4.125,00 – (2016 kr. 3.885,00) Stigning kr. 240,00. 

Den store pakke koster kr. 5.535,00 – (2016 kr. 5.210,00) Stigning kr. 325,00 

 

En del af prisstigningen skyldes stor stigning i KODA afgift til Verdens-TV samt 

stigning i kontingentet til antenneforeningen. 

Bestyrelsen har besluttet, at vi fremover vil tilbyde kvartårlig 

kontingentopkrævning for de af vore medlemmer, som ønsker dette. De kvartårlige 

opkrævninger vil blive pålagt et gebyr på kr. 25,00 pr. opkrævning. 

På trods af stigningen har vi stadig en meget konkurrencedygtig pris i forhold til 

andre udbydere og vi ligger også på et meget fornuftigt niveau i forhold til andre 

foreninger i Varde Kommune. 

 

 4. Regnskabets godkendelse 
Therkild Høj Pedersen gennemgik regnskabet, som udviste et underskud på kr. -

72.936,-  

Der var ingen forbehold i revisionspåtegningen.. 

Regnskabet blev godkendt 

 

5. Indkomne forslag: 

Der var ingen indkomne forslag.  

  

6.Valg:  

Bestyrelsen: 

Bjarne B. Jensen og Jan Kaster, de blev begge genvalgt. 

  

Suppleanter:         

Torben Haahr og Tommy Pedersen blev genvalgt. 

 



7. Valg af revisor: 

       BDO blev genvalgt. 

 

8. Godkendelse af kontingent for 2017: 

Bjarne B. Jensen fremlagde bestyrelsens forslag til kontingent for 2017 

Kontingentet bliver ændret til kr. 520,- ekskl. moms fra tidligere 425,- ekskl. moms

  

Kontingentet for 2017 blev godkendt. 

 

9. Eventuelt 

    Der var ingen punkter.  

      

 

Niels Jørn Lyhne 

(referent) 


